
Algemene beschouwingen  

 

GeWoon Uden 
Gewoon Uden is tevreden over de voorliggende begroting. Volgens ons is dit een vertaling 

van het gesloten coalitieakkoord. Vooral het snel realiseren van enkele moeilijke dossiers 

zoals rond de SUP, Uden-Noord en V&K stellen ons tevreden. Natuurlijk is niet alles geregeld 

zoals wij dat graag zien. Niet alle verenigingen beschikken over de accommodatie die bij hun 

ambitie past. Wij zullen ons hiervoor onder leiding van onze wethouder en enthousiaste 

fractie en met medewerking van onze coalitiegenoten blijven inzetten.  Het voortbestaan 

van Mac Bedaf is door ons reeds in gang gezet. Hopelijk zullen alle fracties eensgezind blijven 

zoals in de commissievergadering is aangegeven. In goed overleg met de vliegbasis moeten 

wij hier met zijn allen toch uitkomen.  Ook andere verenigingen hebben nog tal van 

gerechtvaardigde wensen uiteenlopend van extra speelruimte tot kleedkamers en of lockers.  

In dit kader is het voor ons dan ook niet te verkroppen dat investeringen in lockers bij met 

name Udi’19 niet worden gehonoreerd terwijl hier binnen het gemeente huis lockers 

worden geplaatst voor de fracties terwijl geen enkele fractie hierom heeft gevraagd. Je 

reinste kapitaal vernietiging en misplaatst initiatief. Gewoon Uden draagt haar locker dan 

ook graag symbolisch over aan Udi’19. Nu we het toch over hebben over geld over de balk 

zijn er nog wel een aantal zaken die hier het vermelden waard zijn. Regionale brandweer 

naar Uden bijvoorbeeld. Uiteindelijk blijkt het beoogde perceel te klein en dus komt de 

regionale brandweer niet naar Uden. Schade voor de gemeenschap circa €. 70.000,-- terwijl 

Gewoon Uden meerdere malen heeft aangegeven dat het schuin tegenovergelegen perceel 

te koop was, wat wel groot genoeg zou zijn geweest. Bijkomend voordeel zou zijn dat de 

hele bestaande hal “de Schaapskooi” gebruikt zou kunnen worden door V&K. Ook met 

betrekking tot de lobby voor compensatieorders/werkgelegenheid voor de JSF is het 

verkeerd afgelopen. Gewoon Uden heeft diverse malen aangegeven dat dit trekken aan een 

dood paard was. Schade minimaal €. 50.000,-- voor de gemeenschap.  Verder worden wij de 

laatste tijd geconfronteerd met tegenvallers in projecten waar ingehuurde projectleiders 

voor zijn aangetrokken. Wanneer een en ander fout gaat hebben wij geen enkel 

verhaalsrecht op deze verantwoordelijke personen. De schade die de gemeenschap hierdoor 

heeft opgelopen is niet bekend maar is zeker aanzienlijk. Gewoon Uden zal er naar blijven 

streven om deze verkwisting van gemeenschapsgelden zoveel mogelijk te voorkomen. 

Enkele grote karweien staan op stapel. Reconstructie van de route Land van 

Ravensteinstraat/Kornetstraat/Hobostraat/Bitswijk, Multi Functionele Accommodatie 

Germenzeel, herinrichting van de Marktstraat, reconstructie van de Heinsbergenstraat 

enzovoorts. Gewoon Uden zal de vinger aan de pols houden dat deze projecten goed 

worden gemanaged en binnen de beschikbare budgetten blijft. 



Aan de orde is op dit moment de fusie met Landerd. Dat wil zeggen, de draad is weer 

opgepakt nadat Landerd ons eerder in de kou heeft laten staan. Het zou goed zijn als de 

gemeenteraad van Landerd onomstotelijk en unaniem afstand zou nemen van alle 

bemoeienissen van Oss, vooral van de uitspraken van haar burgemeester. Een unaniem 

eensgezind Landerd is wat ons betreft een voorwaarde voor een gezonde, profijtelijke 

samenwerking. 

Een goed leefklimaat blijft voor alle Udenaren/Maashorsters het doel van Gewoon Uden. 

 

 

 

 

 

 


